
MESKALIN 
Mötesprotokoll/dagordning 

 
 
Datum: 7/12  2014 
Plats: Hemma hos Amanda  
Närvarande: Donna, Amanda, Andrea, Arvid, Ronnie, Kajsa, Wictor och Kajsa P. 
 
§1 Mötets öppnande 

Donna förklarade mötet öppnat. 
  
§2 Fastställande av dagordning 

Mötet beslutade att fastställa den föreslagna dagordningen. 
  
§3 Val av mötesordförande 

Mötet föreslog och godkände Donna som mötets ordförande. 
  
§4 Val av mötessekreterare 

Mötet föreslog och godkände Amanda som mötets sekreterare. 
  
§5 Val av justerare 

Mötet föreslog och godkände Ronnie och Kajsa som justerare. 
 
§6 Årsmöte 

Kalle Kronberg hade inte möjlighet den 11/2. Viktor Lagerkrans ställer upp och är 
mötesordförande så att vi kan behålla samma datum som vi tänkt 11/22015. Andrea 
bokar Sjösjukan.  

 
§7 Ekonomi 

● Andrea och Donna informerar resten av styrelsen kring vad som hänt den senaste 
tiden. Pengar har försvunnit ur Meskalins kassa som funnits på plats på kontoret. 
Andrea och Donna vidtog direkt åtgärder och var i kontakt med både Universitetet och 
Linnéstudenterna. En av styrelsemedlemmarna har nu erkänt stölden och ett kontrakt 
är skrivet att pengarna skall finnas på Meskalins konto senast 28/22015. Personen 
har också avgått och sitter inte längre med i styrelsen. Vi är överens om att förhindra 
rycktesspridningen kring denna person.  

● Nytt avtal med Loomis om kontanthanteringen, det kommer att kosta 91kr/månaden.  
 
§8 Ansökning till styrelsen  

Hittills har vi inte fått in någon ansökning, och det krävs att vi hittar på något för att få 
igång detta. Vi beslutar oss för att vi står på skolan på måndag den 15/12 mellan 
1213, då alla börjar nya kurser och vi räknar med mycket rörelse. Vi bjuder på Kaffe 



och snackar om att söka till styrelsen. Ronnie och Arvid går också ut till klasserna och 
informerar.   

 
§9 Övrigt  

● Vi beslutar att hålla kontoret stängt så länge, då det inte finns något behov av att ha 
det öppet.  

● Andrea har en kompis som gärna hjälper oss att fixa till hemsidan. 
● Medlemsmöte med Linnéstudenterna på onsdag, två stycken måste gå på detta. 

Ronnie och Kajsa tar den.  
● Vi gör någonting tillsammans i styrelsen som en avslutande grej, typ går ut och käkar.  
● Så fort vi vet något mer om Karmadagen så måste vi planera det.  
● Donna kollar med Kalle Kronberg om vi måste rösta igenom Ronnies post, kollar om vi 

fått post från Loomis och skicka medlemslistor till Ung Media.  
 
§10 Nästa möte  

Nästa möte infaller måndag den 15/12 kl 18.00 hos Andrea.  
  
§11 Mötet avslutas 

Donna förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Donna Delia  Amanda Karlsson  
Mötesordförande  Mötessekreterare 

  
 
 

Ronnie Wass Kajsa Kärnman  
Justerare  Justerare 


